
27093 墙面游戏  · Plug it 
游戏元素 • Game elements 
代码轨道套装 • Marble Run Set 3+

套装所含配件：
• �6条轨道：2x 波浪形， 

2x 阶梯形，2x 拱形
• 12x 轨道插件，6x 木制滚珠

滚珠轨道游戏，让孩子乐在其中! 

特点： 孩子们可以用不同的方式安装轨道配件，也可以 把它们“倒过来“，插装在合适位
置。轨道可以通过椭圆形的小孔进行微调，共有几种方法可以安装插件，并调节倾斜度和下降
梯度。现在可以试验一下，如何让滚珠跑得最好、最快、最安静。通过4种形状的轨道，孩子
们可以创造出不同的组合，看看哪种轨道能让滚珠跑得更快。

由于在两条轨道上安全滚动，滚珠的速度不会增加太快。因此，有足够的时间让眼睛来追踪
珠子的轨迹。如果它有足够快的速度，甚至可以 "跳 "到下一个轨道上。毛毡袋可以作为停球
点，让滚珠悄无声息地落地。("矩形 "袋子套装27098不包括在此套装中）

组装和游戏：轨道可以组合在一起，并安装到板上。把毛毡袋连接到轨道的末端。现在，刺激
好玩的轨道组装完成了! 将滚珠球放置到轨道上，让它们在轨道上奔跑滚动。这个游戏有多样
的组合玩法，从简单到复杂。可以根据孩子的年龄大小，调整玩法难度。

技能发展： 提升运动能力、创造力、感知力、逻辑思维能力。

Activity comes into play with the marble run! 
The special feature: The children can attach the track elements in different ways, they 
can also be „turned upside down“ and pinned in place. Through the oval holes the rails 
can be finely adjusted, there are always several ways to attach the plug and to influ-
ence the slope and gradient. Now you can experiment how the ball runs best, fastest 
and quietest. With the 4 different rail forms the children can make endless combina-
tions and explore which rail makes the ball roll faster or slower. 

Due to the safe rolling on both rails means that the ball does not pick up so much 
speed. So there is enough time to follow the ball with your eyes. If it has enough 
speed, it can even „jump“ onto the next rail. The felt bag can be used as a catch station and  
the balls land silently. (Bag set „Rectangle“ 27098 - not included in the set).

Set-up & play: The rails are combined individually and attached to the board, the basket is attached 
to the end of the track. Now it gets exciting! One or more balls are are placed in the track and ob-
served on their way through the ball track. There are endless possibilities, depending on the age of 
the children, from simple to complex.

Educational Areas: Motor senses, creativity, perception, logical thinking.

Included in the set:
•	� 6 rail elements in 

4 different rail shapes: 
two different waves, stairs and arc

•	� 12 rail plugs & 6 wooden balls

探索更多的游戏元素！  
Discover more Game elements on:  
www.beleduc.de
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理，最重要的是：这

里没有对或错。

提示！

Experience physics for 
the first time.

Analysing cause and
and effect and the

Best: There is no
right or wrong.

TIP!

可直接订购！ 

毛毡套装（27098）

      TIP!
Order directly: 

Felt storage bag     

     Set (27098)

提示！
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SCAN ME!
快来扫我吧！



还有很多玩法待你去发现! 
更多好玩的游戏元素、更多
的变化等你去探索!

THERE IS STILL SO MUCH TO 
DISCOVER! MORE GREAT PLAY 
ELEMENTS AVAILABLE. MORE 
VARIETY AND EVEN MORE ACTION!

大家尽自己所能，
努力完成目标，玩
得尽兴，紧张不已!

TRY OUT AND TEST,  
TILL THE BALL REACHES 
ITS GOAL. WITH LOTS OF 
FUN AND EXCITEMENT!
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beleduc Lernspielwaren GmbH
Heinrich-Heine-Weg 2
09526 Olbernhau, Germany
www.beleduc.de

EPA TSCA Title VI compliant for 
formaldehyde 
Conforme à la norme EPA TSCA 
Title VI pour le formaldéhyde

Made in China
EN71 and ASTM tested

Bitte Anschrift für Rückfragen aufbewahren.
Please retain for information.
Informations á conserver.
请保留包装材料上的产品信息。
Informatie te bewaren.  
Conservare per future referenze.
Guardar esta información para futuras referencias.

DE-ACHTUNG: Erstickungsgefahr – Kleine Teile und kleine Kugeln. � 
Nicht für Kinder unter 3 Jahren geeignet. 
EN-WARNING: CHOKING HAZARD-Small parts & small balls.  
Not for children �under 3 years. 
FR-ATTENTION: RISQUE D‘ÉTOPUFFEMENT - Petites pièces et petites 
boules. �Ne convient pas aux enfants de moins de 3 ans. 
ES-ADVERTENCIA: RIESGO DE ASFIXIA: Piezas y bolas pequeñas. � 
No apto para niños menores de 3 años. 
IT-ATTENZIONE: RISCHIO DI SOFFOCAMENTO dovuto alle parti piccole  
e �alle palline. Non adatto a bambini di età inferiore a 3 anni. 
NL-WAARSCHUWING: VERSTIKKINGSGEVAAR – Kleine onderdelen en 
�kleine ballen. Niet voor kinderen onder de 3 jaar. 
CN-警告:有窒息危险-小零件和小球。不适合3岁以下儿童。
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